
Geacht college van gedeputeerde staten,  

 

Vandaag heeft het kabinet een maatregelenpakket aangekondigd voor de stikstofproblematiek. In 

deze brief wordt ook aangegeven dat wordt bekeken of de beschermde status van sommige 

natuurgebieden moet worden aangepast. Het kabinet stelt dat aanwijzingsbesluiten van Natura 

2000-gebieden kritisch worden bezien. De fractie van GroenLinks vindt dit zorgelijk. We moeten onze 

natuur beschermen in plaats van de regels aanpassen. Daarom de volgende vragen aan het college 

van gedeputeerde staten:  

 

1 Is er overleg geweest met de provincie Noord-Brabant over dit voornemen van het kabinet?  

2 Hoe kijkt het college van gedeputeerde staten aan tegen dit kabinetsplan, gezien ook de 

eerdere uitspraken tijdens vorige statenvergaderingen dat het college geen reden ziet om de 

status van Natura 2000-gebieden in Brabant te wijzigen?  

3 Kan het college van gedeputeerde staten aan de minister van LNV het standpunt van Brabant 

kenbaar maken dat de provincie Noord-Brabant geen statusverandering wil van de 

beschermde Natura 2000-gebieden in Brabant?  

 

Alvast dank voor de beantwoording.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Tom Ludwig  

GroenLinks 

 

 


